
Protokoll	fört	vid	styrelsemöte	för	Järnäsklubbs	Östra	Vägsamfällighet
	 	

Datum:		 2017-12-09	

Tid:	 11:30	

Plats:	 Telefonkonferens	

	

Närvarande:	 Agnetha	Bäckman	

	 Stina	A	Gezelius	

	 Douglas	Hallöf	

	

	

§1	 	 	 	 	 													Mötets	öppnande	

Sammanträdet	öppnades	av	ordförande	Agnetha	Bäckman	som	hälsade	de	närvarande	
välkomna.	

	

§2	 	 	 	 	 													Val	av	sekreterare		

Styrelsen	beslutade	att	välja	Douglas	Hallöf	som	protokollförare.	

	

§3	 	 	 	 	 													Val	av	justerare	

Styrelsen	beslutade	att	välja	Stina	A	Gezelius	att	justera	protokollet.	

	

§4	 	 	 	 	 													Dagordning	

Styrelsen	beslutade	att	fastställa	och	godkänna	dagordningen.	

	

§5	 	 	 	 	 													Ekonomi														

Stina	redovisade	rådande	läge	avseende	ekonomin	i	föreningen.		

63	medlemmar	har	betalat	in	avgiften	och	faktura	är	ställd	till	dem	som	inte	har	betalat.	
Saldo	för	dagen	ligger	på	39	452	kronor.	En	kommande	betalning	på	7000	kronor	för	
plogning	och	sandning	är	aktuell.		

	



§6	 	 	 	 	 												Verksamhetsfrågor	

Av	de	planerade	aktiviteter	som	togs	upp	på	föregående	styrelsemöte	är	samtliga	
genomförda	med	undantag	av	förslaget	om	hastighetsdämpande	åtgärder.	Styrelsen	
beslutar	att	Douglas	kollar	upp	med	Vägverket	om	tillstånd	att	sätta	upp	ytterligare	en	skylt	
med	upplysning	om	hastighetsbegränsning	på	30	km/tim.	Skylten	avses	placeras	norr	om	
vägen	vid	korsningen	till/från	Salteriet	i	syfte	att	påminna	trafikanter	som	färdas	i	västlig	
riktning	mot	landsvägen	om	rådande	hastighetsbegränsning.	

Frågan	har	väckts	huruvida	det	finns	behov	av	en	förlängning	av	vägduken	vid	bäcken	i	höjd	
med	fastigheterna	5:62	och	5:64.	En	översyn	av	området	är	gjord	och	styrelsen	bedömer	att	
någon	åtgärd	inte	är	nödvändig.	

	

§7	 	 	 	 	 																							Övriga	frågor	

De	fyllnadsmassor	och	4	stycken	cementringar	som	blev	över	efter	trumbyte	och	
kantskärning	av	dikena	finns	upplagda	på	fastigheten	5:37.	Styrelsen	beslutar	att	lägga	ut	
information	om	detta	på	hemsidan	och	i	övrigt	höra	sig	för	om	någon	är	intresserad	av	att	ta	
till	vara	dessa	massor	och/eller	cementringar.		

	

§8	 	 	 	 	 																							Nästa	möte	

Nästa	styrelsemöte	den	28	april	2018.	

	

§9	 	 	 	 	 													Mötets	avslutande	

Ordförande	Agnetha	Bäckman	avslutade	mötet.	

	

	

	

…………………………………………..	 	 ………………………………………………	

Douglas	Hallöf	 	 	 Stina	A	Gezelius	

Sekreterare	 	 	 	 Justerare	


